

《单词百科:HEND是什么意思?HEND怎么发音?HEND的解释和用法》

英语单词HEND是什么意思?HEND怎么读?HEND怎么发音?瑞鸿网为您整理了HEND的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!

HEND的意思

1、高能中子探测器;导程序;高能中子侦测器

HEND的双语例句

1、 In a separate study, the university's Drs . Diane Pappas and Owen Hendley went germ-hunting on toys.

另一项研究中, 弗吉尼亚大学的DianePappas 博士 和 OwenHendley 博士研究了细菌在玩具上的传播.

2、 Kids inspired by Jimi Hendrix, Jeff Beck and Eric Clapton turned to Fender.

从JimiHendrix, JeffBeck和EricClapton的音乐中得到灵感的小子们开始转向购买fender吉他.

3、 He is also godfather to Zakk Wylde's son, Hendrix .

他同时也是主唱ZakkWylde的儿子 Hendrix 的教父.

4、 It is dominated by a few big players like Henderson or Sun Hung Kai.

这里由恒基兆业(Henderson) 和新鸿基(SunHungKai)等一些大型参与者主宰.

5、Steven Fraser, regional sales executive for Australia's Hendon Semiconductors, notes that Chinese home appliance exporters that source integrated circuits from his company have betrayed no signs of a slowdown.

澳大利亚Hendon Semiconductors区域销售主管史蒂文·弗雷泽 (Steven Fraser) 指出，从他所在公司采购集成电路的中国家电出口企业没有显示出放缓的迹象。

6、Owen Hendley and other pediatric infectious disease researchers at the University of Virginia conducted CT scans and other measurements as subjects coughed, sneezed and blew their noses.

Owen Hendley和一些儿科感染疾病研究者将CT和其他测量工具用于咳嗽、打喷嚏及擤鼻涕的研究。

7、On hearing that Hend Zaza wishes to come to China for training, the Chinese Olympic Committee immediately invited her, helping her wishes.

听说亨德·扎扎希望来中国训练时，中国奥委会立即向她发出邀请，帮助她实现愿望。

8、Nor-ne me! Aw'll hae noa hend wi't, 'muttered the head, vanishing.

“别找我！我才不管这些闲事呢，”这个脑袋咕噜着，又不见了。

9、By means of explicit expressions of pressure exerted on a rotor partially filled with a viscous liquid, it is that discussed dynamic stability of aforementioned rotor, obtained some valuable results and united Hendrick's and Christenson's results which are different.

根据作用在部分充以粘性液体转子上压力的显式表达式，讨论了上述转子的动力稳定性，得到了一些有价值的结果，统一了Hendrick S和Christenson的截然不同的结果。

10、Development of one step Real-time RT-PCR method for detection of Hendra virus

Hendra病毒一步法Real-Time RT-PCR检测方法的建立

11、Detection of Hendra virus by real-time PCR assay

Hendra病毒的实时PCR检测方法的建立

12、Methods: Recombinant plasmid DNA of Hendra virus G gene were amplified by conventional PCR and real-time PCR assays, and sensitivity of the two methods was compared.

方法：采用常规PCR法和实时PCR法分别对构建的Hendra病毒全长G基因的重组质粒DNA进行扩增，并比较两种方法的敏感性。

以上是瑞鸿网为您整理的HEND怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于HEND的用法、HEND的释义、HEND的相关详情请点击：<https://dict.ruihongw.com/HEND>

